
 

Referat fra Afd. Bestyrelsesmødet den 12/1 2021 

Tilstede: Annie Birch, Heidi Andersen, Elin Højmose, Emma Jensen 

Dagsorden: 

1. Evaluering 

2. Værkstedet 14A 

3. Økonomi 

4. Nyt fra Administrationen 

5. Henvendelser fra beboere 

6. Arrangementer 

7. Eventuelt/ næste møde 

1: Vi har uddelt et opslag om orden i trappeopgangene som vi senere i år vil lave en opfølgning på. 

Den planlagte julefrokost blev aflyst p.g.a. corona men vi uddelte i stedet for en julehilsen med 

chokolade til alle lejligheder. Der har været meget gravearbejde da det nye fibernet blev lagt ind. 

2: Fin orden iflg. Heidi. 

3: Ingen bemærkninger. 

4: Forslagene fra Afdelingsmødet 2020 om udvidelse af cykelskur ved nr. 14 og etablere plads til El 

scootere i de eksisterende skure bliver udført her i foråret 2021. 

5: Vi har fået en henvendelse fra en beboer om det nye fibernet og vi har fået følgende besked fra 

Administrationen: Der kommer fibernet ind til alle lejligheder og så kommer der brev ud til alle 

hvor man kan tage stilling til om man vil benytte det og hvad prisen er for det. 

Ved sidste møde var der en henvendelse om vilde blomster og dette tager vi op til 

markvandringen. 

6: Vi må desværre springe over den planlagte fastelavnshygge i fælleshuset p.g.a. corona med vi 

håber på at vi kan fejre vores 20 års jubilæum i løbet af sommeren. 

7: Der har været problemer med fyldt affaldscontainer til restaffald ved nr. 10. Der må IKKE sættes 

poser ved siden af men benyt affaldscontaineren ved nr. 6.  

Næste møde bliver den 6 april 2021.  

Referat Annie Birch      

   



 

90110 Afdeling Aaparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 12/1 2021 
 
Administrationen har modtaget referatet den 13/1 2021 
Administrationen har gennemgået referatet den 14/1 2021 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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